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Marzá (Patí Hoquei): 'El club està preparat per pujar a l'Ok Lliga'

El president del Patí Hoquei Club Sant Cugat, Francesc
Marzá, ha destacat, al programa 'Esport en Marxa', que el
club està preparat per assolir l'ascens a l'Ok Lliga. Marzá
creu que l'equip està en una molt bona línia de joc que els ha
de dur a l'ascens de categoria. El jugador de l'equip Jordi
Gabarra i el directiu Ignasi Escudé també han destacat que el
club segueix creixent i que només falta pujar a l'Ok Lliga per
culminar el projecte de planter. 

Algunes de les frases més destacades de Francesc Marzá, Jordi Gabarra i Ignasi Escudé: 

'Volem omplir el pavelló cada partit. Necessitem l'escalf de l'afició per pujar '.

'No hi ha molta diferència econòmica entre jugar a Primera Divisió i l'Ok Lliga. El club està preparat per fer el
salt'.

'Ens plantegem acollir el Català júnior, però volem que l'Ajuntament ens ajudi'.

'Fa ràbia perdre la Copa de la Princesa a casa, però ens aixecarem'.

'Les relacions amb la Federació Espanyola són molt bones. Ens han felicitat per l'organització de la Copa de la
Princesa'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/sons/126071.html
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